
PROTOKÓŁ NR 6/2018 

z posiedzenia Komisji Gospodarki 
w dniu 19.06.2018 r. 

 

 

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Infrastruktura techniczna – realizacja zadań w latach 2015-2018. 

2. Sprawy bieżące. 

3.  Przyjęcie Protokołu nr 5/2018 z posiedzenia komisji w dniu 22.05.2018 r.    

 

Przewodniczący komisji Adam Rozmus przywitał zaproszonych gości oraz członków komisji.  

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest ponad 

50% członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski, opinie, stanowiska. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag. 

 

 

 

Ad 1 

 

Temat infrastruktura techniczna – realizacja zadań w latach 2015-2018 przedstawili: Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Remontów M. Karkula, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej P. Buchta 

oraz Członek Zarządu BPIK Sp. z o.o. D. Blacha.  

 

Zastępca Burmistrza, w uzupełnienie powyższych wypowiedzi poinformował, że w zestawieniu nie 

ma ujętych tzw. zadań kubaturowych, ponieważ one nie wpisują się w temat dzisiejszego posiedzenia 

komisji. Odnosząc się do typu infrastruktury będącej w temacie posiedzenia komisji poinformował, że 

kilka zadań jest już realizowanych w bieżącym roku i te zostały wskazane wprost w zestawieniu 

dotyczącym roku 2018, kilka zadań jest po otwarciu ofert, kilka na etapie podpisania umów oraz na 

które podpisano umowy. 

 

Radny P. Świerkosz odniósł się do braku od marca br. oświetlenie przy blokach 41, 43, 45, 39 na 

osiedlu przy ul. Chemików, podkreślając, że temat ten był przez niego wielokrotnie omawiany 

i poruszany z naczelnikiem wydziału GK, który informował, że to oświetlenie jest w stanie, który 

uniemożliwia jego naprawę bieżącą oraz zwrócił się o podjęcie działań mających na celu jego 

przywrócenie do czasu wykonania modernizacji oświetlenia ulicznego na osiedlu Chemików poprzez 

montaż lamp tymczasowych. 

 

Zastępca Burmistrza poinformował o problemach z modernizacją oświetlenia na osiedlu Chemików, 

będzie szukane rozwiązanie doraźne, aby w jakimś zakresie to oświetlenie przywrócić. 
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Radny S. Jurecki zwrócił się do Członka Zarządu BPIK Sp. z o.o. w sprawie: 

- załamanej kanalizacji sanitarnej w ul. Granitowej od Powiatowego Zespołu Szkół w stronę sklepu 

PEPCO,   

- przeczyszczenia kratek kanalizacji deszczowej na osiedlu przy ul. Granitowej.  

 

Członka Zarządu BPIK Sp. z o.o. poinformował, że: 

- został dokonany odbiór techniczny kanalizacji przy sklepie PEPCO, priorytetem jest, aby w ramach 

robót awaryjnych poprawić kanalizację przebiegającą pod terenem zielonym, 

- BPIK Sp. z o.o. nie ma możliwości we własnym zakresie czyszczenia wpustów ulicznych kanalizacji 

deszczowej, jest w stanie te czynności podjąć tylko i wyłącznie na zlecenie Urzędu Miejskiego. 

 

Radny J. Mokry zapytał: 

- czy analizowano o ile wzrosły ceny remontu kilometra drogi w stosunku do 2015 r.,  

- czy zakłada się, a jeżeli tak to jakie oszczędności związane z modernizacją oświetlenia na terenie 

Bierunia. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów poinformował, że odpowiedź zostanie przesłana. 

 

Przewodniczący komisji, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, zamknął ten punkt posiedzenia.  

 

 

Ad 2 

 

1. Komisja Gospodarki przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 

a)  w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika Powstańców Śląskich, 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej.   

 

Przewodniczący komisji, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie opinię: 

 

Opinia 1 

Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie 

pomnika Powstańców Śląskich.     

 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

b)  w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy, 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej 

podjęcia.   

 

Przewodniczący komisji, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie opinię: 

 

Opinia 2 

Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej własność gminy Bieruń oraz odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

c)  w sprawie przekazania przez gminę Bieruń zadań z zakresu organizowania publicznego 

transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich, 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej 

podjęcia.   

 

Przewodniczący komisji, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie opinię: 

 

Opinia 3 

Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przekazania przez gminę Bieruń 

zadań z zakresu organizowania publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach 

pasażerskich.  

 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

2. Radna N. Grosman zapytała, kiedy zostanie wykonane oznakowanie poziome parkingów przy 

ul. Węglowej w ramach zadania dotyczącego przebudowy tych parkingów. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów odpowiedział, że z uwagi na warunki atmosferyczne 

termin wykonania tych prac został przesunięty na koniec czerwca. 

 

 

3. Radny H. Mazgaj zapytał czy został rozstrzygnięty konkurs na dofinansowanie ze Schetynówek 

remontu nawierzchni drogi ul. Granitowej. 
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Zastępca Burmistrza poinformował, że konkurs na dofinansowanie realizacji zadań ze Schetynówek 

odbędzie się we wrześniu, ul. Granitowa została zgłoszona w ramach innego konkursu i nie otrzymał 

dofinansowania. 

 

 

4. Radny S. Jurecki zapytał o postęp prac związanych z wykonaniem przejścia dla pieszych 

z ul. Granitowej na ul. Kościelną. 

 

Zastępca Burmistrza poinformował, że prace projektowe biegną zgodnie z terminem. 

 

 

5. Przewodniczący komisji zwrócił się o podjęcie interwencji w sprawie przepustu w ciągu 

ul. Nadbrzeżnej – osunęły się dwie płyty, które uniemożliwiają jego zamknięcie.  

 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie treść Protokołu Nr 5/2018 z posiedzenia komisji 

w dniu 22.05.2018.2018 r. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

W głosowaniu brało udział 8 radnych. 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

Na tym protokół zakończono.      
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 
Protokołowała: 
Janina Berger                        ADAM ROZMUS 


